



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate Wu Bik Kwan Iris

Student's name. 學生姓名:	An Tsz Tung (A1)
Academic Qualification: 學歷:	BSc in Environmental Science
Occupation: 職業:	Housewife



Experience:	Currently serves as general affairs officer of Good Hope Primary school PTA. Also served as recreation and cultural officer in the past I helped to organizing different PTA activities and collaborated on/ purchased event gifts and PTA souvenirs
Commitment Statement:	Hello everyone! I'm the parent of An Tsz Tung in class 1A. I've been a PTA EC in primary section for 6 years. I hope that the experience I accumulated while serving as a EC in primary school will continue to serve the parents of secondary sections and be of benefit to student activities. I hope to continue to
經驗:	現擔任小學部家教會執委會總務一職，過去也曾任職「文娛及康樂」崗位。其間協助執委會籌辦不同家教會活動及協作/購買活動禮品及家教會紀念品。
參選政綱:	您們好！我是1A班歐芷彤家長。本人在小學部家教會執委會渡過了六年頭。希望在小學部擔任委員時所累積的經驗，繼續服務中學部各貴家長，對學生活動有所裨益。本人希望繼續秉承「家校合作」的精神，為學生及家長出一分力。謝謝各位。

uphold the spirit of "home-school cooperation" and contribute to students & parents
Thank you!



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate Yiu Wing Sze, Wingdi

Student's name: 學生姓名 :	Wong Lok Yin Lauren 1E1 (37)
Academic Qualification: 學歷 :	Bachelor of Business Administration
Occupation: 職業 :	Associate Director, Wealth Management



Experience:	For the past six years, I have been actively involved in all PTA events in the primary school section, serving as a parent volunteer and class representative. I believe that my organizational and communication skills will make a valuable contribution to the PTA."
Commitment Statement:	I am thrilled to be a part of the PTA at Good Hope School. I am dedicated to promoting a strong sense of community and backing programs that provide our students with more opportunities for community service. I aim to arrange events that recognize academic accomplishments and ongoing progress. I am eager to bring my enthusiasm and commitment to the PTA to guarantee that our students have the best educational experience possible and to foster effective communication between parents and the school.
經驗 :	
參選政綱 :	



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate _____ 韩静 (Han Jing) _____

Student's name: 學生姓名：	田语涵 _____
Academic Qualification: 學歷：	本科
Occupation: 職業：	小企业董事



Experience:	工作：500强外企高级软件测试工程师和测试团队主管 学校相关：北京三年级四年级共计两年家委会工作经验
Commitment Statement:	尽心尽力，无私为学校服务
經驗：	筹划，对外联接，执行事宜
參選政綱：	协助好主席和同事们，一起加油服务好学校



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate : Wong Wai Fan, Claren (黃慧芬)


Student's name: 學生姓名:	Fong Man Kiu, Angelina 方曼僑 2B (9)	
Academic Qualification: 學歷:	1) BBA (Marketing), HKUST 香港科技大學 - 工商管理學士 (市場學) 2) PTA Executive Committee Training Program (2023/2024) by Committee on Home-School Cooperation 家庭與學校合作事宜委員會 —— 家長教師會幹事培訓證書課程	
Occupation: 職業:	Marketing and Business Professional 市場營銷及商業專業人士	
Experience:	2021 – 2023 Executive Committee , Good Hope Primary School PTA 2023 – Present Leader of Lunch Helper , Good Hope School 2023 – Present Parent Ambassador , Good Hope School & AAFT Program	
Commitment Statement:	My two daughters have studied at Good Hope School since kindergarten, and I'm deeply appreciative of the school's supportive environment. My gratitude and affection for the school inspire me to join the PTA. I understand adolescent challenges and believe that strong home-school partnerships are crucial for our daughters' healthy growth. With my previous PTA and professional experience, I'm committed to contributing by joining the PTA to support the parents, the school, and the association's development.	
經驗:	2021- 2023 德望小學 - 家長教師會委員 2023 至今 德望學校 - 午膳義工組長 2023 至今 德望學校與亞洲家庭治療協會的家長活動 - 家長大使	
參選政綱:	<p>我的兩位女兒都在德望學校成長，我衷心感恩學校為我們的女兒提供了一個適切的學習環境，讓她們健康成長。這些年來與學校建立的感情，推動我加入家教會，為學校和家長們盡一份力。</p> <p>作為兩個女兒的母親，我深知青少年階段的成長充滿挑戰。我相信，只有學校和家長密切合作，才能確保她們健康積極成長。憑藉我的專業領域、在德望小學家教會的經驗，以及參與家教會幹事培訓所獲得的知識，我有信心能有效推動家校合作，建立積極的家長互助社群，並確保家教會工作順利進行。</p>	



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate CHAN KA WAI OLIVIA

Student's name: 學生姓名 :	CHLOE HO (3A) 15	
Academic Qualification: 學歷 :	The Postgraduate Diploma in Early Children Education in 2014	
Occupation: 職業 :	Housewife	


Experience:	I have been worked in an international company as an account manager for 8 years.
Commitment Statement:	With the belief that strong partnership between partners and teachers are essential for fostering a supportive environment for students, I would like to give back to the school by devoting my time and energy into advocating for the needs of our students like organizing enriching activities that align with the values of the school. I look forward to collaborating with fellow members and working towards our shared mission.
經驗 :	
參選政綱 :	



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate 黃曼蘭 Wong Oi Lam Natalie

Student's name: 學生姓名:	馮一心 FUNG YAT SUM ^{3B(14)}	
Academic Qualification: 學歷:	大學畢業	
Occupation: 職業:	家庭主婦	


Experience:	2022-present = Served as the Thursday lunch volunteer leader, arranging parent volunteers to take care of student's lunch. 2022-present = Participate in various activities organized by school and the parent-teacher Association = Orientation Day, Interview Day, Primary 5 Tea Party, Flu Vaccination.
Commitment Statement:	I use "All-out effort" to serve as a bridge between the school and parents. I hope that we can build a community of mutual care and respect through communication with parents, so that Good Hope School and its students will have a pleasant learning environment.
經驗:	2022至今 - 擔任星期四午餐義工負責人, 安排家長義工照顧學生午餐。 2022至今 - 參加學校及家教會舉辦各種活動 = 如迎新日、面試日、小五茶聚、流感疫苗注射。
參選政綱:	我以「盡心盡力」為學校和家長作為一道橋樑, 希望通過與家長溝通, 建立互相關懷尊重的社群, 使德望中學和學生有個愉快的學習環境。



GOOD HOPE SCHOOL
PARENT TEACHER ASSOCIATION
303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School
PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate Wong Wing Lam

Student's name: 學生姓名:	Cheung Yu Ching Narella 3C (9)	please attach photo 
Academic Qualification: 學歷:	HKCEE	
Occupation: 職業:	家庭主婦 Housewife	


Experience:	13 years of GoodHope School volunteer parent experience.
Commitment Statement:	I'm the parent of 3C (9) Cheung Yu Ching Narella. I have been participating in parent volunteer services GoodHope Kindergarten until now . I hope that participating in the work of the PTA can a way of building bridges between the school and parents, and at the same time to let students know their active participation and contribution. My past work experience is an Administrative Executive and I hope to contribute to the coordination and communication of the team and various activities.
經驗:	13年德望學校義工家長經驗
參選政綱:	本人是 3C(9) 張汝晴家長。 從德望幼稚園至今一直參與家長義工服務。希望參與家教會工作可以為學校和家長作橋樑盡一分力，同時以身作則讓孩子知道積極參與和貢獻。本人過往的工作經驗為行政人員，工作經驗為期望能在團隊及各活動中的協調及溝通方面作出貢獻。



GOOD HOPE SCHOOL
 PARENT TEACHER ASSOCIATION
 303 CLEAR WATER BAY RD KLN HONG KONG 23210250

Good Hope School PTA By-election Candidates List 2024-2026

Name of Candidate : Ng Lai Kuen

Student's Name:	Pang Hoi Tung 3F(22)	
Academic Qualification:	Diploma	
Occupation:	Housewife	

Experience:	<p>Leadership role:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Wednesday lunch helper leaders (星期三午膳負責人) ● Parents Volunteer recruitment <p>Volunteer role:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● S.6 Graduation Gown Distribution and Collection ● T&L Box Purchase ● Gathering With New S.1 Parents ● GHS 1st and 2nd Interview day helpers ● New S1 Information Day ● GHS PTA AGM ● Flu vaccination campaign (打流感針活動) ● Packing S6 graduation pin (包裝中六畢業禮物襟章)
-------------	--

Commitment Statement:	<p>As a dedicated member of the Parent-Teacher Association, I am committed to fostering a supportive and engaging environment for the GHS community. Good communication and collaboration between parents and educators is essential for our children's growth and success. I will actively contribute to initiatives that enhance the educational experience and promote community involvement.</p> <p>I pledge to listen to our families' needs and concerns and advocate for their voices within the school community. By organizing events, fundraising efforts, and volunteer opportunities, I aim to strengthen the connection between home and school, ensuring every child feels valued and supported.</p> <p>I also commit to working closely with teachers and administration to understand their perspectives and challenges, helping to create solutions that benefit all stakeholders. My vision is to build a nurturing environment where parents, educators, and students can thrive together. I am excited to collaborate with fellow PTA members and the broader school community to make a positive impact and to help our school reach its fullest potential.</p>
-----------------------	--

經驗:	<ul style="list-style-type: none"> ● 領導角色: ● 星期三午膳負責人 ● 家長義工招募 ● 家長義工活動: ● S.6 畢業袍分送及領取 ● T&L 盒購買 ● 與新中一家長聚會 ● GHS 第一和第二面試日助手 ● 新S1資訊日 ● GHS PTA 年度股東大會 ● 流感疫苗接種活動 ● 包裝中六畢業襟章
參選政綱:	<p>身為家長教師協會的熱心會員，我致力於為 GHS 社群創造一個支持性和參與性的環境。家長和教育工作者之間的良好溝通與合作對於孩子的成長和成功至關重要。我將積極為增強教育體驗和促進社區參與的措施做出貢獻。</p> <p>我保證傾聽我們家庭的需求和擔憂，並在學校社區內倡導他們的聲音。透過組織活動、籌款活動和志工機會，我的目標是加強家庭和學校之間的聯繫，確保每個孩子都感到受到重視和支持。</p> <p>我還致力於與教師和行政部門密切合作，了解他們的觀點和挑戰，幫助制定有利於所有利害關係人的解決方案。我的願景是建立一個家長、教育工作者和學生能夠共同成長的培育環境。我很高興能與 PTA 成員和更廣泛的學校社區合作，產生積極影響並幫助我們學校充分發揮潛力。</p>